
Referat af skolebestyrelsesmøde 
tirsdag den 4. oktober 2022 

Afbud: 
Susanne Paxton 

  

Punkt Kommentar 

  Anders bød velkommen og vi havde en navnerunde. 

17:30 – 17:50 
Nyt fra ledelse 
Gitte/Malte (orientering) 
Rekruttering, værdiproces, skolesport mm. 
  

Budget og økonomi 
Der var spørgsmål til det kommunale budget. 
Forvaltningen har endnu ikke udsendt yderligere 
informationer. Det blev aftalt at Gitte går videre med 
spørgsmålet om hvornår og hvordan skolebestyrelsen 
kan handle. 
  
Rekruttering 
Vi har nu slået en afdelingslederstilling op. Vi leder som 
udgangspunkt efter en med AKT og lyst til indskolingen, 
men vi ser på de endelige fordelinger af opgaver når vi 
ved hvem der bliver ansat. 
  
Ansøgningsfrist: 2. november 
Første samtale afholdes onsdag 9. november fra kl. 
15.00 
Anden samtale afholdes mandag 21. november fra kl. 
16.00. 
  
Ansættelsesudvalg: Søren og Anna træder ind i 
ansættelsesudvalget fra forældresiden. 
  
Frem til ansættelsen er Malte konstitueret 
viceskoleleder. 
  
Værdiproces 
Gitte redegjorde kort for status for værdiprocessen. 
  
Skolesport 
Vi udvikler på skolesport og samarbejder foreløbigt med 
håndbold, fodbold, tennis og springgymnastik. Vi har 
udvidet til at det nu er for 5. og 6. klasse. 

17.50 - 18.00 
Data 
Gitte (orientering) 
Opfølgning på tidligere diskussion om trivsel. 

Gitte gennemgik kort de tal for sammenligning på 
kommunalt gennemsnit og landsplan, der nu er kommet 
i forhold til trivselstallene ved forrige møde. 

  



18.00 - 19.50 
Prioriteringer for skoleår 2022/23 og 
bestyrelsesperioden 
Alle (diskussion og beslutning) 

Anders gennemgik processen og hvordan vi arbejder 
med de prioriterede områder for skolebestyrelsens 
arbejde og Gorm gennemgik nogle tanker om data og 
hvordan man kan være en datadrevet skolebestyrelse. 
Herefter var der gruppearbejde med at folde de fem 
temaer ud. Ankerpersoner er angivet i parentes efter 
temaet: 
  

 Drengene efter pigerne (Rikke og Susanne P.) 
 Data (Gorm) 
 Skole-hjem-samarbejdet (Gitte, Susanne, 

Rasmus og Gorm) 
 Fundraising (Anne, Anders, Rasmus) 
 PBL (Kim og Malte) 

  
Aftalen er de enkelte ankergrupper forsøger at have 
noget mere klar til næste møde eller alternativt har 
gjort sig yderligere tanker. 
  

19.50 - 20.00 
Eventuelt og punkter til kommende møde 
Anders 

Næste møde er 2. november 2022. 

 


